
                                                                                   Číslo materiálu:  15/01 

Komise: Cestovního ruchu 

Datum:   30. 6. 2020 18,30 hod 

Přítomni: 
 
 
Omluveni: 

 
Neomluveni: 
 
Hosté: 

T. Morawski Kambourová, R. Petráš, J. Janata, M. Pravdová, K. Koubský, M. Minařík, L. 
Fantová, M. Suchánek 
 
J. Vavřička, G. Březinová, E. Dvorská, M. Pipková 

 
  
 
Petr Janoš 
 

Člen RM:  

Příští jednání: 30. 6. 2020, 18:30 hotel Mědínek 

 
 
1) Návrh usnesení pro RM:                                                                                                         

I. b e r e  n a  v ě d o m í  

zápis z jednání komise CR ze dne 30. 6. 2020. 

II. p o v ě ř u j e  

Městského architekta zabývat se problematikou grafického smogu ve spolupráci 

s Komisí cestovního ruchu a vedoucím Odboru památkové péče, školství a kultury 
 

 

2) Program jednání komise včetně krátkého komentáře: 

1. Grafický smog Kutná Hora  

Pan architekt se představil a zahájil diskuzi na téma grafický smog. Členové komise měli k dispozici příklady 

z jiných měst. Vyskytují se dvě varianty řešení. Varianta vyhlášky a nezávazného manuálu. Členové komise se 

shodli s panem architektem, že by bylo dobré začít nezávazným manuálem, který by byl komunikován s panem 

Seifertem z Odboru památkové péče, školství a kultury a panem Pospíšilem z Národního památkového ústavu. 

Po přípravě základních požadavků by bylo dobré projednat i s místními podnikateli. P. Suchánek zmínil příklad 

z praxe, kdy firmu Coca-Cola a další firmy požádal Český Krumlov o vytvoření slunečníků s brandem Coca-

Coly v takovém stylu, který by se hodil do historického jádra města.  

P. Suchánek navrhl zkusit komunikovat s některým z podnikatelů, jejichž reklamní označení jsou příliš výrazná 

a nabídnout jim možnost využít Fondu regenerace Města Kutná Hora a stát se tak příkladem dobré praxe 

v Kutné Hoře.  

Dále byly komunikovány možnosti, které by do budoucna mohly motivovat podnikatele k nápravě např. Fond 

regenerace Města Kutná Hora, odpuštění části poplatků za zábor apod.  

Členové komise se dohodli, že během prázdnin budou pořizovat fotografie dobré či špatné praxe z Kutné Hory 

a jiných měst. 

Přílohou:  

1. MANUÁL UMISŤOVÁNÍ REKLAMNÍCH A INFORMAČNÍCH ZAŘÍZENÍ – Uherské Hradiště 

2. POKYNY PRO STAVEBNÍ ČINNOSTI, OZNAČOVÁNÍ BUDOV, UMÍSŤOVÁNÍ 

REKLAMNÍCH, INFORMAČNÍCH A PROPAGAČNÍCH ZAŘÍZENÍ A DALŠÍHO MOBILIÁŘE 

NA ÚZEMÍ MĚSTSKÉ PAMÁTKOVÉ REZERVACE Znojmo 

 

 
 
3) Připomínky, dotazy, návrhy k projednání v RM: 

KCR navrhuje, aby městský architekt byl pověřen zabývat se přípravou manuálu ve spolupráci s komisí 
cestovního ruchu, vedoucím Odboru památkové péče, školství a kultury a panem Pospíšilem z NPÚ  

4) Reakce rady města:  

 

Zapsala: M. Pravdová 

Elektronicky ověřil: T. Kambourová 


